
Barolo Pernanno
Barolo Riserva DOCG
巴罗洛珍藏贝纳诺干红葡萄酒

Cascina Bongiovanni

Category: Still Dry Red Wine
Place of origin: Castiglione Falletto, Piedmont
Grape variety: 100% Nebbiolo
Refinement: At least 24 months in oak barrels
Alcohol: 15% vol. 
Aging: 35 years
Serving: 16 - 18°C
Tasting notes: Intense red with hints of garnets. Its scents are very 
complex, with notes of tobacco and mint. Taste is a complex explosion 
of flavours and it is a balance of power, elegance and softness.
Pairing: Great pairings are aged cheeses, grilled and roasted meats.
Particularities: Barolo Pernanno is a reserve wine produced only in 
particularly good vintages. Pernanno is a strip of land that stretches 
along the south-eastern slope of the hill dominated by the medieval 
village of Castiglione and its castle. On the label is represented an 
hawk and its shadow, in homage to the name of the place where the 
winery is located: Uccellaccio.
Awards:

类型: 干红葡萄酒
产地: 皮埃蒙特，卡斯蒂廖内法莱托
葡萄种类: 100% 内比奥罗
精炼提纯: 在橡木桶中至少精炼24 个月
酒精度: 15% vol. 
时效: 35 年
建议饮用温度: 16 - 18°C
品酒辞:红色，带着些许的石榴红，酒香复杂，带有烟草及薄荷的味道
，口感柔和有层次，优雅，浓郁，厚重，平衡。
搭配推荐:适合搭配皮埃蒙特的特色菜肴, 第二道重要的菜肴和丰富的奶
酪。
特殊性: 这是一款年份非常好的酒。 Pernanno巴罗洛葡萄酒是一款珍
藏版葡萄酒，只有特定年份才可以酿造出这么好的葡萄酒。Pernanno
是中世纪卡斯蒂缪内城堡附近的山脉东南边的一块土地。标签上有鹰
和它的影子,是对酒庄所在地Uccellaccio的尊敬。
获奖： 

2007
92/100 - 2001
93/100 - 2000

2007 92/100 - 2001
93/100 - 2000


